

Totensonntag Sunday in commemoration of the dead

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

Soon is Sunday in commemoration of the dead, a day when Protestants remember their dead ancestors. In the past years, several dancers had gone as we could read in the obituaries in the Bulletin. Here I like remember those who had a special function in EAASDC or ECTA (year of death in parenthesis): EAASDC Honorary Member Jim Robar (†2011), ECTA President Kenny Reese (†2011), Cal Golden "The caller of the first hours" (†2012), EAASDC Publicity Manager and ECTA Caller Rudi Pohl (†2012), ECTA Training Director Klaus Andrzejczak (†2013), EAASDC Vice President Rolf Bauer (†2013), EAASDC Bulletin Administratorin Katharina Thurau (†2013), ECTA Caller and owner of a record shop Lothar Weidich (†2013), EAASDC Bulletin Editor und Webmaster Hansjörg Pade (†2014), SACT President Anders Blom (†2017), the speaker of the EAASDC tax team Reinhard Gerndt (†2017).

Bald ist wieder Totensonntag, ein Tag, an dem evangelische Christen ihrer verstorbenen Vorfahren gedenken. In den vergangenen Jahren sind auch einige Tänzer von uns gegangen, wie wir den Traueranzeigen im Bulletin entnehmen können. An dieser Stelle möchte ich aber an diejenigen erinnern, die eine besondere Funktion hatten (Todesjahr in Klammern): EAASDC Honorary Member Jim Robar (†2011), ECTA President Kenny Reese (†2011), MC und Caller bei der Gründungsveranstaltung der EAASDC 1955, Cal Golden (†2012), EAASDC Publicity Manager und ECTA Caller Rudi Pohl (†2012), ECTA Training Director Klaus Andrzejczak ((†2013), EAASDC Vice President Rolf Bauer (†2013), EAASDC Bulletin Administratorin Katharina Thurau (†2013), ECTA Caller und Plattenshop-Besitzer Lothar Weidich (†2013), EAASDC Bulletin Editor und Webmaster Hansjörg Pade (†2014), ECTA Caller Rudi Pohl (†2015), SACT President Anders Blom (†2017), Sprecher des EAASDC-Steuerteams Reinhard Gerndt (†2017).



Hinweis zur Publikation von Nachrufen / Hints for publication of Obituaries

Traueranzeigen von Klubmitgliedern können kostenlos auf der EAASDC Website „Nachrufe“ veröffentlicht werden.

Obituaries of club members can be published on the EAASDC website "Obituaries".

Die EAASDC Website Nachrufe ist zu erreichen über den Link

[Was ist aktuell? Nachrufe](#)

oder über den Button „Für Tänzer und Clubs“ / [Nachrufe](#)

The EAASDC website Obituaries can be reached with the link [What's new? Obituaries](#)

or with the button "Area for dancers and clubs" / [Obituaries](#)